



济南爱德兰塑业有限公司 JINAN ALANDS PLASTIC CO.,LTD.

地址:山东省济南市历下区大都会万科中心3905室 ROOM 3905,METROPOLITAN VANKE CENTER,SHANZUO ROAD,LIXIADISTRICT, JINAN CITY, SHANDONG PROVINCE,CHINA

电话(Tel):+86-531-88661982

网址(Web):http://www.alandsplastic.com www.alandsplastics.com www.alandsacrylic.com

邮箱 (E-mail):info@alandsplastic.com





Cooperation win-win innovation and development

济南爱德兰塑业有限公司

>公司简介 **COMPANY PROFILE**

Jinan Alands Plastic Co., Ltd founded in 1994, is a high-tech enterprise specializing in the research and development, production, and sales of new plastic materials. The main products of the company are acrylic sheet, PVC foamed sheet, polycarbonate sheet, polystyrene sheet, and other plastic sheet products. Located in Jinan, capital of Shandong Province, the factory covers an area of more than 65,000 square meters, employs more than 150 people, and owns several first-class plastic sheet production lines in Asia. The company is in strict accordance with ISO9001 quality management control procedures for production management, and the EU CE certification.

In line with the guiding principle of "survival by quality, development by innovation", the company keeps strict quality control and continuously upgrades the product technology and processing technology. The products are exported to more than 150 countries and regions all over the world, and have been widely recognized and praised by the customers.

济南爱德兰有限公司成立于1994年,是一家专业从事塑料新材料研发、生产、销售的高新技术企业。公 司主要产品有亚克力片材、PVC发泡片材、聚碳酸酯片材、聚苯乙烯片材等塑料片材产品。工厂位于山东省 省会济南市,占地面积65000多平方米,员工150多人,拥有多条亚洲一流的塑料片材生产线。公司严格按 照ISO9001质量管理控制程序进行生产管理,并通过欧盟CE认证。

公司本着"以质量求生存,以创新求发展"的方针,严格质量控制,不断提升产品工艺和加工工艺。产品 远销全球150多个国家和地区,得到了客户的广泛认可和好评。



> 产品目录 **PRODUCT CATALOG**

- Clear/Color Acrylic Sheet 透明/彩色亚克力板
- Mirror Acrylic Sheet 镜面亚克力板
- Glitter Acrylic Sheet 闪光亚克力板
- Marble Acrylic Sheet 大理石亚克力板
- Frosted Acrylic Sheet 磨砂亚克力板
- ► Fabric Acrylic Sheet 布金布银亚克力板
- Other Acrylic Sheets 其他种类亚克力板

PRODUCT CATALOG



> 我们的工厂 Our factory



> 物理属性 Physical Properties

Acrylic Sheet Phy
Properties
Specific gravity
Hardness
Water Absorbtion - 24 hours
Fransmission(parallel rays)
Transmission(full rays)
Refractive index
Haze
-lexural modulas
-lexural strengths
Tensile strengths
Elongation at break
/icat softening point
Coefficient of linear thermal expansion
Sheet forming Temp. range
Dielectric strength
Surface resistivity

vical Properties

sical i roperties		
Method	Results	
ISO 1183	1.20g/cm3	
ISO 2039-2	M-100	
ISO 62	0.30%	
ISO 13468-1	92%	
ISO 13468-1	93%	
ISO 489	1.49%	
GB/T2410	0.50%	
ISO 178	3000MPa	
ISO 178	105MPa	
ISO 527	72MPa	
ISO 527	4.00%	
ISO 306	113°C	
GB/T1036	6*10-5cm/cm°C	
	140–180°C	
DIN 53481	117kV/mm	
DIN 53482	7Ω	
	Method ISO 1183 ISO 2039-2 ISO 62 ISO 13468-1 ISO 178 ISO 178 ISO 178 ISO 527 ISO 306 GB/T1036 GB/T1036 DIN 53481	

>透明/彩色亚克力板 **Clear/Color Acrylic Sheet**



Features < #点

- 1. Perfect transparency, the light transmittance reaches 93%. 完美的透明度,透光率达93%。
- 2. Excellent electrical insulation and light weight. 电绝缘性优良,重量轻。
- 3. High plasticity, easier processing and molding. 可塑性高,加工成型更容易。
- 4. Strong surface hardness and good weather resistance. 表面硬度强,耐候性好。
- 5. Beautiful color, easy to clean. 颜色美观,易于清洁。

Application Scenario (应用场景

Clear acrylic sheets are commonly used in architecture, construction, signage, automotive, electronics, medical, and art industries. Their versatility, easy customization, and aesthetic appeal make them a popular choice in different sectors.

透明亚克力板通常用于建筑、施工、标牌、汽车、电子、医疗和艺术行业。可用于窗户、天窗、显示器、防护罩和 各种设计元素。它们的多功能性、易干定制和美观使它们成为不同领域的流行选择。





Size: 1220 x 2440mm, 1220 x 1830mm, 2050 x 3050mm, 1830 x 2440mm, 1020 x 2020mm Thickness: 1.8mm to 30mm Color: Clear, White, Black, Red, Yellow, Blue, Green, Orange, Pink..... Type: Transparent Color, Opaque Color, Fluorescent Color, Black-White.....

>镜面亚克力板 **Mirror Acrylic Sheet**



Features 4 時点

- 1. Perfect effect of reflect light, looks like real mirrors. 完美的反光效果,如同真实的镜子。
- 2. Excellent electrical insulation, very light in weight. 电绝缘性优良,重量很轻。
- 3. High plasticity, Processing, shaping or laser cutting easier. 可塑性高,加工成型或激光切割更容易。
- 4. trong surface hardness and good weather resisting property. 表面硬度强,耐候性好。
- 5. Beautiful in colour, easy to clean. 色泽美观、易清洁。

Acrylic Mirror used to enhance the look and safety of displaysPOP, signage, and a variety of fabricated parts. It is a durable alternative to traditional mirrors. Construction: Restaurant mirror, decoration, light-absorpting shade, telephone booth. Advertisement: Lamphouse, signboard, indicator, display rack. Medical: Infant incubator, many kinds of medical apparatus. Civilian goods: Bath room, art work, cosmetics, bracket.

镜面亚克力用于增强展示POP、标牌和各种制造部件的外观和安全性,它是传统镜子的耐用替代品。 建筑行业:餐厅镜子、装饰、吸光灯罩、电话亭。 广告行业:灯箱、招牌、指示器、展示架。 医疗行业:婴儿保温箱、多种医疗器械。 民用产品:浴室、艺术品、化妆品、支架。



Size: 1220x2440mm, 1220x1830mm, 1020 x 2020mm, 2050 x 3050mm Thickness: 0.8mm to 6mm Color: Silver, Gold, Rose Gold, Pink, Grey, Black, Bronze, Copper..... Type: Grey Back, Self-adhesive Back, Two Way Mirror, See-through Mirror, Anti-scratch Mirror.....

>闪光亚克力板 **Glitter Acrylic Sheet**



Features < #点

- 1. Rich in glitter, it glows in the light. 内含丰富的闪光粉,在光线下闪闪发光。
- 2. Rich and colorful colors can meet a variety of decoration and design needs. 颜色丰富多彩,可以满足各种装饰和设计需求。
- 3. Lighter than glass, with good durability and impact resistance. 比玻璃更轻,具有良好的耐久性和抗冲击性。
- 4. It can be cut, hot bending, engraving and other processes to meet the needs of different shapes and sizes. 可进行切割、热弯、雕刻等工艺加工,以满足不同形状和尺寸的需求。

Application Scenario

1. Interior Decoration: Glitter acrylic sheets are commonly used for wall panels, ceilings, furniture, lighting fixtures, display cabinets, etc., adding a sparkling visual effect to interior spaces. 2. Advertising Signage: Due to their sparkling effect, glitter acrylic sheets are popular for creating signs, billboards, and display boards that attract attention.

3. Art and Crafts: Glitter acrylic sheets are employed in artworks, sculptures, jewelry boxes, and various craft projects, enhancing their visual appeal.

used for backdrops, scene setting, banquet decor, creating memorable visual effects. 5. Commercial Design: In-store decorations, exhibition displays, product showcases, and other commercial designs often incorporate glitter acrylic sheets to attract customers and highlight specific products or areas.

1. 室内装饰:闪光亚克力板常用于墙面、天花板、家具、灯具、展示柜等室内装饰项目,为空间增添闪亮的视觉效果。 2.广告标识:由于其闪光效果,闪光亚克力板常用于制作标志、广告牌和展示板,吸引人们的注意力。 3. 艺术和手工制作:闪光亚克力板可用于艺术品、雕塑、珠宝盒、手工制作项目等,为其增添华丽的视觉效果。 4.活动装饰:在展览、派对、婚礼等特殊活动中,闪光亚克力板可以用于背景墙、场景布置、宴会装饰等,创造令人难忘的视觉效果。 5. 商业设计:商店装修、展览展示、产品陈列等商业设计中,闪光亚克力板常被用于吸引顾客并突出特定产品或区域。



Size: 1250 x 2450mm, 1050 x 1860mm, 1050 x 620mm Thickness: 3mm to 10mm Color: Silver, Gold, Pink, Grey, Black, Copper, Blue, Green..... Type:One side, two sides, transparent.....

- 4. Event Decoration: For exhibitions, parties, weddings, and special events, glitter acrylic sheets can be

> 大理石亚克力板 **Marble Acrylic Sheet**



Features < #点

- 1.Excellent transparency (for clear or transparent sheet). 优异的透明度(适用于透明或透明片材)。
- 2.Good mechanical performance and Good electrical insulation. 良好的机械性能和良好的电绝缘性。
- 3.Non-toxic, environmental friendly, Superior impact resistance. Crack resistance. 卓越的抗冲击性、抗裂性、无毒环保。
- 4. Superior weather resistance, UV light resistance, Chemical resistance. 优越的耐候性、耐紫外线、耐化学性。
- 5. Suitable for laser engraving, CNC cutting and vacuum forming. 适用于激光雕刻、数控切割和真空成型。

acrylic marble stands as a testament to modern material innovation, combining the timeless allure of natural marble with enhanced durability and versatility. Its impressive characteristics and diverse applications make it a compelling choice for those seeking both aesthetic beauty and functional excellence in their spaces.Marble acrylic sheets are widely used in our daily life:Light box.Outdoor sign board. Signage board, Advertising material , Decoration material, Display shelf, Daily product , Noise wall, Handicraft product, Acrylic aquarium, Bathroom product.

亚克力大理石是现代材料创新的证明,将天然大理石的永恒魅力与增强的耐用性和多功能性相结合。其令人印象深刻的特点和多样化的 应用使其成为那些寻求美观和功能卓越的空间的令人信服的选择。大理石亚克力板广泛应用于我们的日常生活中:灯箱、户外招牌、标牌、 广告材料、装饰材料、展示架、日用品、隔音墙、工艺品、亚克力水族箱、卫浴产品。



Size: 1250 x 2450mm, 1050 x 1860mm, 1050 x 620mm Thickness: 3mm to 10mm

> 磨砂亚克力板 **Frosted Acrylic Sheet**



Features < HA

- 1.Excellent electrical insulation, Very light in weight. 优良的电绝缘性、重量非常轻。
- 2. High plasticity, Processing and shaping easier. 可塑性高,加工成型更容易。
- 3. Strong surface hardness, Good weather resisting property. 表面硬度强、耐候性好。
- 4.Beautiful in colour, easy to clean. 颜色美观,易于清洁。

Construction: show window, doors, light-absorpting shade, telephone booth, partition board in office and house; Advertisement: lamphouse, signboard, indicator, display rack ; Transportation: door and window of car and train or others; Medical: infant incubator, many kinds of medical apparatus; Civilian goods: bath room, art work, cosmetics, bracket, desk, chair, kitchen, the aquarium and sanitary application;Industrial: instruments and insulation material meters and protecting cover, photics and other industry;Lighting: daylight lamp, ceiling lamp, lamp-chimney, Light diffusion;Product design:engraving, making gift items, stationery rack, mining mask.

建筑:橱窗、门、吸光罩、电话亭、办公室、住宅隔断板;广告:灯箱、招牌、指示器、展架;交通运输:汽车、火车等的门窗;医疗:婴儿保温箱、多种 医疗器械;民用用品:卫浴、艺术品、化妆品、支架、书桌、椅子、厨房、水族箱、卫浴等;工业:仪器仪表、绝缘材料仪表及防护罩、光学等行业;照 明:日光灯、吸顶灯、灯罩、光扩散;产品设计:雕刻、制作礼品、文具架、采矿面具。



Size: 1260 x 2480mm, 2050 x 3050mm Thickness: 2mm to 25mm Color: Clear, Red, Yellow, Blue, Green, White, Black..... Type: One side, two sides

> 布金布银亚克力板 **Fabric Acrylic Sheet**



Features < #点

- 1.Excellent electrical insulation, Very light in weight. 优良的电绝缘性、重量非常轻。
- 2. High plasticity, Processing and shaping easier. 可塑性高,加工成型更容易。
- 3.Strong surface hardness, Good weather resisting property. 表面硬度强、耐候性好。
- 4.Beautiful in colour, easy to clean. 颜色美观,易于清洁。

> 其他种类亚克力板 **Other Acrylic Sheets**

Ribbed Acrylic Sheet



Dazzling Acrylic Sheet





> 产品畅销全球 Products Sell Well All Over The World



Build a global marketing network to provide you with timely and thoughtful sales and after-sales service

15 构建全球化营销网络,为您提供及时、周到的销售、售后服务

16